
 

 

Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Hudlice 

 

Datum konání: 22. ledna 2025 v 16.30h 

 

Místo konání: sborovna ZŠ Hudlice 

 

Přítomny: Mgr. Vlasta Humlová, Bc. Gabriela Jurková, Jaroslava Kulhánková, Bc. Lucie  

Kočí, Romana Kolmannová, Dis., Mgr. Jana Lakomá – videohovor. 

 

 

Omluven: - 

 

Program: 

1. Swot analýza – podněty pro sestavení koncepce rozvoje naší školy. 

2. Diskuse 

 

 

ad 1) Swot analýza 

 

Společně jsme hledaly odpovědi na 4 body swot analýzy. Hledaly jsme silné a slabé stránky 
školy, příležitosti, které by mohly pomoci rozvoji naší školy a pojmenovaly jsme hrozby pro 
školu. 

Vyplněnou anketu odevzdá předseda školské rady ředitelce školy – do pátku 24.1.2025. 

 

 



ad 2) Diskuse 

 

 

• Lyžařský kurs – rodiče  dětí současného sedmého ročníku mají zájem o 
uskutečnění  lyžařského výcviku v příštím školním roce. Navrhují  realizaci v 
hotelu s nabídkou vlastních instruktorů lyžování –  dodají návrhy možností ubytování. 
Pobyt by byl primárně pro  budoucí 7.ročník s možností doplnit požadovaný počet 
 účastníků pobytu dětmi druhého stupně naší školy. 

 

 

Termín příštího setkání: 4. 6. 2025 v 16.30h 

 

 

Zapsala: Mgr. Vlasta Humlová, předseda školské rady 

 

……………………………………………… 

 

 

Zápis ověřila: Romana Kolmannová, Dis. 

 

………………………………………………. 
 


